
1 

 

 

PROTOKÓŁ nr 39 

z posiedzenia                                          

Komisji Edukacji, Sportu i Turystyki 

Rady Miejskiej w Radomiu                                          

z dnia 14 grudnia 2022 r. 

 

Na posiedzeniu obecni byli Członkowie Komisji oraz zaproszeni Goście wg listy 

obecności, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Posiedzenie otworzył  

i na nim przewodniczył Radny Dariusz Wójcik Przewodniczący Komisji, który powitał 

wszystkich Członków Komisji i zaproszonych Gości. 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Przyjęcie protokołu nr 38 z posiedzenia Komisji.  

2. Zaopiniowanie projektu uchwały na sesję Rady Miejskiej w Radomiu 

zawartego na druku Nr 749 zmieniająca uchwałę w sprawie przyznawania 

stypendiów dla studentów uczelni wyższych przygotowujących się do 

podjęcia zatrudnienia na terenie miasta Radomia.   

3. Zaopiniowanie listy nagród dla sportowców niepełnosprawnych Radomskiego 

Stowarzyszenia Sportu i Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych Start Radom. 

4. Sprawy różne.                                           

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 1. Protokół nr 38 z posiedzenia Komisji został przyjęty jednogłośnie (8 głosów 

za).  

Ad. 2. Przewodniczący Komisji Dariusz Wójcik poprosił o przedstawienie projektu 

uchwały zawartego na druku Nr 749 zmieniająca uchwałę w sprawie przyznawania 

stypendiów dla studentów uczelni wyższych przygotowujących się do podjęcia 

zatrudnienia na terenie miasta Radomia. 

Przewodniczący Komisji Dariusz Wójcik poinformował, że propozycja zmiany 

przedmiotowej uchwały związana jest z wejściem w życie nowego Regulaminu 

Organizacyjnego Urzędu Miejskiego w Radomiu, na podstawie którego zostało 

utworzone Biuro Przedsiębiorczości i Obsługi Inwestora, które m.in. przejęło zadania 

Biura Obsługi Radomskiej Strefy Gospodarczej. Zmiana uchwały ma na celu 

wskazanie właściwej komórki organizacyjnej prowadzącej obsługę administracyjną 

Komisji stypendialnej.  

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Komisji Dariusz Wójcik zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały zwartym na druku Nr 749. Radni pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały na druku Nr 749 zmieniający uchwałę w sprawie 

przyznawania stypendiów dla studentów uczelni wyższych przygotowujących się do 

podjęcia zatrudnienia na terenie miasta Radomia.  (7 Radnych za, 0 przeciw, 2 

wstrzymujących się). Opinię nr 42 dołączono do materiałów z komisji.  

Ad. 3. Przewodniczący Komisji Dariusz Wójcik poinformował, że Biuro Sportu 

Urzędu Miejskiego przedstawiło do zaopiniowania listę nagród dla sportowców 

niepełnosprawnych Radomskiego Stowarzyszenia Sportu i Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych Start Radom. Przewodniczący odczytał listę nagrodzonych.  



2 

 

Radna Małgorzata Półbratek zapytała jakie są nagrody dla pełnosprawnych 

sportowców. Przewodniczący Komisji Dariusz Wójcik odpowiedział, że są one 

dużo większe. Radna Małgorzata Półbratek powiedziała, że jest to niesprawiedliwe. 

Radny Robert Utkowski dodał, że ma takie przemyślenia, iż są to medaliści, 

zdobywają nagrody, pracują na wizerunek miasta, a mają trudniej i że te nagrody są 

za małe w porównaniu ze sportowcami pełnosprawnymi.  Przewodniczący Komisji 

Dariusz Wójcik odpowiedział, że Ci sportowcy nie są objęci systemem 

stypendialnym. To jest jednorazowa pomoc dla nich. Trudniej jest zdobyć medal 

w sportach pełnosprawnych niż niepełnosprawnych ponieważ jest mniejsza 

populacja trenujących. 

W związku z wyczerpaniem pytań Przewodniczący Komisji Dariusz Wójcik 

zarządził głosowanie. Radni pozytywnie zaopiniowali listę nagród dla sportowców 

niepełnosprawnych Radomskiego Stowarzyszenia Sportu i Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych Start Radom (8 Radnych za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się). 

Opinię nr 43 dołączono do materiałów z komisji.  

Ad. 4. Przewodniczący Komisji Dariusz Wójcik poinformował o pismach jakie 

wpłynęły do Komisji.  

Do Komisji wpłynęło pismo tenisistów stołowych klubu Broń Radom, którym dyrektor 

Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego nr 2 wypowiedział umowę 

użyczenia sali gimnastycznej z dniem 1 marca, którą użytkują od 2011 roku. Radna 

Małgorzata Półbratek zapytała o powód wypowiedzenia. Przewodniczący Komisji 

Dariusz Wójcik odpowiedział, że w piśmie nie ma podanego powodu. Radny 

Wiesław Wędzonka powiedział, że warto zapytać dyrektora placówki o powód 

wypowiedzenia. Dyrektor szkoły wygrał jakiś konkurs i otrzymał 16 000 000,00 zł na 

zorganizowanie Centrum i to może być powodem wypowiedzenia. Radna 

Małgorzata Półbratek zapytała o jakie Centrum chodzi. Radny Wiesław Wędzonka 

odpowiedział, że w Polsce będzie 16 Centrów Kształcenia Specjalistycznego i jedno 

z nich, a w zasadzie jedyne w branży metalowej będzie w Radomiu. 

Przewodniczący Komisji Dariusz Wójcik zaproponował, aby pismo zostało 

skierowane do Prezydenta z prośba o odniesienie się do jego treści.  

Do Komisji wpłynęło również pismo z Zespołu Szkół Ekonomicznych w sprawie 

rozpatrzenia możliwości wprowadzenia do planu budżetu miasta na rok 2023 

zabezpieczenia środków na opracowanie dokumentacji projektowej rozbudowy 

szkoły. Przewodniczący Komisji Dariusz Wójcik zaproponował, aby pismo zostało 

skierowane do Prezydenta z prośba o odniesienie się do jego treści.  

Więcej spraw nie było.   

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Komisji podziękował 

wszystkim za przybycie i zamknął posiedzenie.  

Na tym protokół zakończono.                                                       

 

 

Przewodniczący Komisji 

  

    Dariusz Wójcik 
 

Protokołowała: 
Sylwia Sykuła 


